
P R O T O K Ó Ł
z posiedzenia Komisji Kultury Oświaty, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Promocji

odbytego w dniu 2 lutego 2009 roku

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Przedstawienie porządku posiedzenia Komisji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniego  posiedzenia Komisji
4. Wyrażenie opinii w sprawie wniosku Radnego Gminy Sieroszewice Henryka Jędroszki  

w sprawie przeznaczenia starej szkoły w Strzyżewie na przedszkole.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawach:

a) przystąpienia Gminy Sieroszewice do Stowarzyszenia 
„LGD 7 – Kraina Nocy i Dni”,

b) regulaminu  na  rok  2009  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki 
przyznawania  nauczycielom  zatrudnionym  w  szkołach,  przedszkolach 
prowadzonych  przez  Gminę  Sieroszewice  dodatków:  motywacyjnego, 
funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  niektórych  innych  składników 
wynagrodzenia,  a  także  wysokość  oraz  szczegółowe  zasady  przyznawania  
i wypłacania dodatku mieszkaniowego,

c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie gminy Sieroszewice na 
2009 rok,

d)  wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy Sieroszewice lokali 
      położonych w miejscowości Psary,    
e)  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok.

6. Wolne głosy i wnioski. 
7. Zamknięcie posiedzenia Komisji

Ad.  1)  Otwarcia  posiedzenia  Komisji  dokonała  przewodnicząca  –  pani  Krystyna  Kois-
Jaźwiec o godzinie 12:10. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli wszyscy członkowie.  Lista 
obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Ad.  2)  Pan  Dariusz  Majewski  zabrał  głos  w  sprawie  porządku  posiedzenia  Komisji. 
Poinformował  członków  Komisji,  że  regulamin  na  rok  2009  określający  wysokość  oraz 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, przedszkolach 
prowadzonych  przez  Gminę  Sieroszewice  dodatków:  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za 
warunki  pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia,  a także wysokość  oraz 
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego - nie został jeszcze 
uzgodniony  ze  związkami  zawodowymi.  Wnioskował,  aby  Komisja  nie  opiniowała 
„Regulaminu”.
Komisja  przyjęła  zaproponowany  porządek  6  głosami  „za”  i  przy  jednym  głosie 
wstrzymującym.

Ad. 3) Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

Ad. 4) Pan Wójt – wyjaśnił, że Rada Gminy przyjęła wcześniej „Plan Odnowy Miejscowości 
Strzyżew” i przedszkole nie było ujęte w tym planie. „Pani sołtys optuje za przeniesieniem 
biblioteki  do budynku  po byłej  szkole.  Jeżeli  chodzi  o  bibliotekę  to  jest  możliwość,  aby 
złożyć wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie ze środków unijnych. Jest 
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trochę  mało  czasu  na  przygotowywanie  dokumentacji.  Ponadto  jest  potrzebna  ostateczna 
decyzja Rady w tej kwestii z uwagi na to, że pani dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 
zlecając to zadanie musi mieć pewność, że będzie realizowana ta inwestycja”. 
Pani  Przewodnicząca  Komisji  –  zwróciła  się  z  pytaniem  odnośnie  wniosku  pana 
Jędroszki???
Pan Wójt –  udzielił wyjaśnień, że oprócz wniosku pana radnego Jędroszki były dwa inne 
wnioski, jeden z podpisami mieszkańców wsi Strzyżew o utworzenie przedszkola.  Wniosek  
stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. Drugi wniosek o uruchomienie oddziału dzieci 5 letnich 
w nowej szkole. Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. „Dzisiaj uczęszczają do nowej 
szkoły dzieci 5 letnie razem z dziećmi 6 letnimi. Ja nie widzę możliwości rozpoczęcia nowej 
inwestycji  pn.  „Budowa przedszkola  w Strzyżewie”  w ciągu najbliższych dwóch lat,  tym 
bardziej,  że  niepewne są dochody budżetowe,  nie  są  znane  kwoty subwencji  oświatowej. 
Jeżeli  chodzi  o  składanie  wniosku o  dofinansowanie  ze  środków unijnych  na  utworzenie 
biblioteki,  to  formalnie  nie  zostało  jeszcze  nic  złożone.  Jeżeli  budynek  po  starej  szkole 
zostanie wyremontowany i zostanie przeniesiona biblioteka i utworzona „Izba Pamięci” to  
w przyszłości nie można zmienić przeznaczenia tego obiektu.”
Pani Przewodnicząca Komisji – wyraziła opinię, że zawsze była i nadal jest przeciwna, aby 
łączyć przedszkola z dziećmi ze szkoły. „Przedszkole powinno być z prawdziwego zdarzenia 
i mieć siedzibę w odrębnym budynku.”
Pan Henryk Przybylak – „Jestem zdziwiony, że ten punkt nie jest wycofany z porządku 
dzisiejszego posiedzenia Komisji, ponieważ pan Jędroszka obiecał w gabinecie u pana Wójta, 
że wycofa swój wniosek. Wniosek z podpisami rodziców był  skierowany do pana Wójta  
i dotyczył uruchomienia przedszkola w budynku nowej szkoły dla dzieci 5 letnich.” Zwrócił 
się z pytaniem, czy dzieci 3 letnie nie mogą uczęszczać do przedszkola w nowym budynku 
szkoły? 
Pan Wójt – powiedział, że nie ma możliwości finansowych, aby gmina mogła wybudować 
nowe przedszkole w Strzyżewie.
Pani  Przewodnicząca  Komisji  –  zwróciła  uwagę,  że  ważne  są  priorytety  i  na  pewno 
większym priorytetem jest uruchomienie przedszkola, aniżeli „Muzeum”. „Decyzje dotyczące 
wyboru priorytetów można zmieniać.  Nie zgadzam się z tym,  że dzieci  5 letnie  pójdą do 
szkoły i sprawa będzie załatwiona. Ciekawe jak to będzie rozwiązane? Czy dla młodszych 
dzieci będzie oddzielny boks?” 
Pan  Jerzy  Kasprzak  –  stwierdził,  że  też  głosował  za  „Planem  Odnowy  Miejscowości 
Strzyżew”, ale w planie tym wymienione było wiele zadań do realizacji, jednak nie zostało 
ujęte  przedszkole.  Wyraził  opinię,  że  jest  przeciwny,  aby  robić  w  Strzyżewie  muzeum,  
z uwagi na to, że bardziej jest potrzebne przedszkole, jest to podstawa na wsi. Dodał, że jest 
przeciwny, aby 3 letnie dzieci chodziły do przedszkola do budynku szkoły. 
Pan Dariusz Majewski – stwierdził,  że  jest  to nie do pomyślenia,  aby takie  małe dzieci 
przebywały  z  dziećmi  uczęszczającymi  do  szkoły.  „Takie  rozwiązanie  byłoby  do 
zaakceptowania pod warunkiem, że byłoby całkowite oddzielenie tych dzieci.”
Pan  Wójt  – wyjaśnił,  że  nie  należy  tak  mówić,  ponieważ  ustawa  o  systemie  oświaty 
dopuszcza tworzenie oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. Zwrócił się do 
członków Komisji,  aby jak najszybciej  podjęli  decyzję  w tej  sprawie,  bo niedługo będzie 
mijał  czas  do składania  wniosków o dofinansowanie na uruchomienie  biblioteki.  Wyraził 
obawy odnośnie wpływu subwencji i w związku z tym nie należałoby podejmować dzisiaj 
zobowiązań dotyczących modernizacji budynku po byłej szkole w Strzyżewie.
Pan Henryk Przybylak – zapytał, jakie będą koszty w związku z zatrudnieniem nauczyciela 
w oddziale przedszkolnym w budynku nowej szkoły?
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Pan  Wójt  – wyjaśnił,  że  będzie  to  zależeć  od  kwalifikacji  nauczyciela,  jeżeli  byłby 
zatrudniony stażysta to koszt wyniesie 28tys. zł. rocznie, a jeżeli nauczyciel dyplomowany to 
45tys. zł. rocznie. 
Pani Przewodnicząca Komisji – zwróciła się z pytaniem do radnego pana Przybylaka, ile 
było  obecnych  osób  na  zebraniu  w  Strzyżewie,  jak  była  opiniowana  strategia  rozwoju 
miejscowości?
Pan Henryk Przybylak – udzielił odpowiedzi, że było około 70 osób. 
Pani  Przewodnicząca  Komisji  –  wyraziła  opinię,  że  funkcjonowanie  przedszkola  
5  godzinnego w Strzyżewie  nie  rozwiąże  sprawy.  Wyraziła  uznanie  dla  pana  Jędroszki,  
że wystąpił z wnioskiem odnośnie uruchomienia przedszkola w Strzyżewie. „Jest to dobry 
moment, że ktoś zauważył taką potrzebę.”
Pan Henryk Przybylak – „Dlaczego mówimy o muzeum, a nie o bibliotece?”
Pani Teresa Lemiesz – zapytała, dlaczego powstał taki pomysł, aby przenieść bibliotekę do 
budynku starej szkoły?
Pan Henryk Przybylak – wyjaśnił, że pomieszczenie, w którym mieści się biblioteka - wieś 
potrzebuje na pomieszczenie gospodarcze, a ponadto jest tam wilgoć.
Pan Wójt – poinformował członków Komisji, że budynek po byłej szkole jest 3 poziomowy 
i  nie  spełnia  wymogów,  aby przeznaczyć  go na przedszkole.  „Ja się  wypowiedziałem na 
poprzedniej Komisji, aby budynek ten przeznaczyć na mieszkania komunalne.”
Pani  Przewodnicząca  Komisji  – poparła  pomysł  pana  Wójta  i  wystąpiła  z  propozycją 
przeniesienia najemców z przedszkola w Latowicach do Strzyżewa. „Byłoby to bardzo dobre 
rozwiązanie, ponieważ nie trzeba byłoby rozbudowywać przedszkola w  Latowicach.”
Pan Dariusz  Majewski  –  uświadomił  członkom Komisji,  że  bardzo  dużą  powierzchnie  
w przedszkolach zajmuje pion kuchenny. „Wszystkie pomieszczenia muszą być dostosowane 
zgodnie  z  wymogami  sanepidu.”  Podał  przykład,  że  w  przedszkolu  w  Wielowsi  pion 
kuchenny zajmuje połowę budynku.
Pan  Wójt –  wyraził  opinię,  że  najlepszym  rozwiązaniem  byłoby  funkcjonowanie  jednej 
kuchni na terenie gminy, takiej z prawdziwego zdarzenia, która przygotowywałaby posiłki  
i rozwoziła do różnych instytucji. 
Pan Jerzy  Kasprzak – wyraził  się,  że  należy wyrzucić  muzeum z „Planu Odnowy Wsi 
Strzyżew”, aby nie wydatkować na ten cel środków z budżetu gminy. 
Pan Wójt –  poinformował, że do 2010 roku gmina na pewno nie rozpocznie modernizacji 
budynku  po starej  szkole  pod kątem utworzenia  przedszkola,  ani  nie  rozpocznie  budowy 
nowego przedszkola.  Dodał,  że planuje ogłosić nabór dzieci  do oddziału przedszkolnego  
w budynku nowej szkoły w Strzyżewie.
Pani Przewodnicząca Komisji – „Sprawa przedszkola 8 godzinnego, bądź 10 godzinnego 
i  tak  wróci  z  powrotem do Rady.  Nie  można  ponosić  nakładów finansowych  na coś,  co 
później nie zda egzaminu.”
Pan  Henryk  Przybylak  –  opowiedział  się  za  uruchomieniem oddziału  dzieci  5  letnich  
i młodszych w budynku nowej szkoły, twierdząc, że po jakimś czasie funkcjonowania będzie 
można  ocenić,  czy  jest  potrzeba  uruchamiania  przedszkola  na  8,  czy  więcej  godzin. 
Poinformował, że Rada Rodziców przy Szkole Podstawowej w Strzyżewie opowiedziała się 
za przedszkolem 5 godzinnym.
Pani Przewodnicząca Komisji – zwróciła uwagę panu Przybylakowi, że Rada Rodziców nie 
jest kompetentna, aby wypowiadać się w tej sprawie.

Pani  Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod głosowanie  wniosek  pana  Henryka  Jędroszki  
w  sprawie  przeznaczenia  starej  szkoły  w  Strzyżewie  na  przedszkole,  pod  warunkiem,  
że mieszkańcy wsi zrezygnują z utworzenia „Muzeum”. Komisja zaopiniowała pozytywnie 
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wniosek w powyższej sprawie. Za przyjęciem wniosku głosowało 3 członków Komisji, 1 był 
„przeciw”, 3 się wstrzymało. 

Ad. 5) 
a) Pan Wójt - omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Sieroszewice do 
Stowarzyszenia „LGD 7 – Kraina Nocy i Dni”. Wyjaśnił, że w momencie, gdy powstawało 
stowarzyszenie  gminy  nie  mogły  należeć  jako  instytucje  do  tego  stowarzyszenia. 
Poinformował członków Komisji, że nastąpiła zmiana w projekcie uchwały, a mianowicie  
w §1 zostały przypisane następujące zadania:
- działania na rzecz zrównoważonego rozwoju obszarów wiejskich, 
- aktywizacja ludności wiejskiej,
- realizacja lokalnej strategii rozwoju opracowana przez Lokalną Grupę Działania.
Nastąpiły  zmiany  w  statucie  stowarzyszenia  i  będzie  możliwość  pozyskania  środków  
z  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  na  lata  2007-2013  z  działania  „LEADER”.  
Z dotacji  około 100 tys.  zł  będzie  przeznaczone na zatrudnienie.  Dotacja  będzie  liczona  
w zależności od ilości mieszkańców danej gminy. Powiedział, że nasza gmina ma 2 bądź 3 
miejsce  pod  względem ludności.  Komisja  zaopiniowała  pozytywnie,  jednogłośnie  projekt 
uchwały  przystąpienia  Gminy  Sieroszewice  do  Stowarzyszenia  „LGD 7  –  Kraina  Nocy  
i Dni”. Dodał, że w zarządzie stowarzyszenia jest pani Teresa Lemiesz, a prezesem jest pan 
Józef Podłużny – Wójt Gminy Godziesze Wielkie.  Poinformował,  że za przynależność do 
stowarzyszenia  gmina  musi  opłacać  stawki  członkowskie  w  wysokości  1zł.  od  jednego 
mieszkańca.”
Pani Przewodnicząca Komisji – zwróciła się z pytaniem, kiedy gmina będzie wnioskować 
o dofinansowanie ze środków unijnych?”
Pan  Wójt –  odpowiedział,  że  w  drugim  półroczu,  a  najprawdopodobniej  w  czwartym 
kwartale. Wyjaśnił, że stowarzyszenie „LGD 7  – Kraina Nocy i Dni” trzeba utrzymać, gdyż 
zatrudniona jest jedna osoba na etacie. 

Komisja  zaopiniowała  pozytywnie,  jednogłośnie  projekt  uchwały  przystąpienia  Gminy 
Sieroszewice do Stowarzyszenia „LGD 7 – Kraina Nocy i Dni.”

b) Pan Wójt –  udzielił  wyjaśnień dotyczących regulaminu na rok 2009 określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, 
przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę  Sieroszewice  dodatków:  motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a także 
wysokość  oraz  szczegółowe  zasady przyznawania  i  wypłacania  dodatku  mieszkaniowego. 
„Zwróciliśmy się z prośbą do ZNP o uzgodnienie regulaminu w powyższej sprawie. Powstał 
spór, który dotyczy stawek za wychowawstwo, ponieważ w projekcie uchwały proponujemy 
zróżnicowany dodatek w zależności od ilości uczniów, natomiast ZNP domaga się podwyżki 
o 50%.”
Pan Dariusz Majewski  – wyjaśnił,  dlaczego nie ma uzgodnień regulaminu ze związkami 
zawodowymi,  a  mianowicie:  „omawiając  regulamin  na  rok  2008  wyszliśmy  wtedy  
z propozycją podwyżki dodatku za wychowawstwo w klasach o 100% w stosunku do roku 
2007. Otrzymaliśmy odpowiedź od pana Wójta, że gminy nie stać, aby dokonać podwyżki  
w takiej wysokości. Wówczas wystąpiliśmy z propozycją, aby ta podwyżka nastąpiła na raty: 
50%  w  2008  roku  i  następne  50%  w  roku  2009.  Nasz  związek  zawodowy  czeka  na 
wywiązanie  się z tego zobowiązania.  Pierwsze pismo w sprawie regulaminu na 2009 rok 
otrzymaliśmy 28 listopada 2008 roku, natomiast  odpowiedź na nasze pismo z 22 grudnia 
otrzymaliśmy dopiero 21 stycznia  br.  Ze względu na późny termin  otrzymania  pisma nie 
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zdążyliśmy zorganizować spotkania. ZNP nadal upiera się i stoi na stanowisku, aby gmina 
wywiązała się z wcześniej złożonej obietnicy”.
Pan  Wójt –  udzielił  wyjaśnień,  że  opóźnienie  z  odpowiedzią  na  pismo  związku  było 
spowodowane tym, że były pogłoski, że nastąpi zmiana przepisów w tym zakresie i Rada nie 
będzie w ogóle uchwalać regulaminu. Zwrócił się z zapytaniem do pana Majewskiego, czy 
odnośnie dodatku za wychowawstwo ma uzgodnienia obydwóch stron na piśmie? Stwierdził, 
że nie przypomina sobie, aby składał takie obietnice.
Pan  Dariusz  Majewski –  wyjaśnił,  że  w  ubiegłym  roku  ZNP  występował  z  innymi 
postulatami, z których później zrezygnował. „Ze spotkania z 2007 roku, podczas którego były 
dokonywane  uzgodnienia  jest  sporządzony  protokół,  jednak  na  piśmie  nie  ma  takich 
uzgodnień i to był błąd ZNP.”

Komisja nie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie regulaminu na rok 2009 określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, 
przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę  Sieroszewice  dodatków:  motywacyjnego, 
funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia a także 
wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego – ze 
względu na brak uzgodnień ze związkami zawodowymi.

c) Pan Wójt –  omówił  projekt  uchwały zmieniającej  w sprawie przyjęcia  Gminnego 
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  terenie  gminy 
Sieroszewice na 2009 rok. Wyjaśnił, że zmiana dotyczy zasad wynagradzania dla członków 
Gminnej  Komisji  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych.  „Do tej  pory 
funkcje  pełnomocnika  Wójta  do  spraw  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów 
alkoholowych pełniła pani Torchalska, ale w związku z przejściem na emeryturę obowiązki te 
będzie pełnić pani Marzena Pilarska, a funkcje przewodniczącego Komisji będzie pełnił pan 
Tomasz Woźniak. Zmiana wynagrodzenia będzie dotyczyć tylko przewodniczącego Komisji, 
proponuje się podwyżkę z 1/15 do 2/15 przeciętnego wynagrodzenia za poprzedni kwartał 
ogłoszony przez prezesa GUS za każdy udział w posiedzeniu Komisji.”
Pan Dariusz  Majewski –  zwrócił  się  z  pytaniem do  pana  Wójta,  z  czego  wynika  chęć 
podwyższenia wynagrodzenia dla przewodniczącego Komisji?
Pan Wójt – udzielił wyjaśnień, że przewodniczący Komisji ma więcej pracy od pozostałych 
członków, musi przygotować i zwołać posiedzenia Komisji.
Pan Dariusz Majewski – zapytał, o jaką chodzi kwotę podwyżki?
Pan Wójt – „W granicach 140 zł.”

Komisja  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  zmieniającej  w  sprawie  przyjęcia 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  na  terenie 
gminy Sieroszewice na 2009 rok.  Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 6 członków 
Komisji i jeden się wstrzymał.

d) Pan Wójt -  omówił  projekt uchwały wyrażenia  zgody na nieodpłatne przejęcie  na 
własność Gminy Sieroszewice lokali  położonych w miejscowości Psary.  Wyjaśnił,  że stan 
prawny nieruchomości lokalowej przeznaczonej na pomieszczenia przedszkola w Psarach nie 
był  uregulowany.  Gmina  płaciła  czynsz  do  Gruntpolu  w  Kaliszu,  Gruntpol  do  Agencji 
Nieruchomości  Rolnych,  a  Agencja  do  Wspólnoty.  „W  związku  z  tym,  że  zmieniły  się 
przepisy Agencja Nieruchomości Rolnych może wydzielić z zasobów majątek  z niezbędnymi 
gruntami  i  przekazać  nieodpłatnie  gminie  w  drodze  umowy.  Została  przeprowadzona 
rozmowa w Agencji w Poznaniu i jest możliwość przejęcia tego lokalu. Jesteśmy na etapie 
rozmów,  został  złożony  wniosek  i  musi  być  uchwała  Rady  Gminy  w  tej  sprawie.  Jest 
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propozycja  przejęcia  jeszcze  innych  lokali  w  Psarach”.  Poinformował,  że  ubiega  się  
o dofinansowanie dla mieszkańców bloków po pegeerowskich w Psarach, którzy ubiegają się 
o podłączenie do kanalizacji. 
Pani Przewodnicząca Komisji – zapytała, czy chodzi o przejęcie od Agencji Nieruchomości 
Rolnych tylko lokali mieszkalnych, czy dotyczy gruntów?
Pan Wójt – wyjaśnił,  że Agencja proponuje nam przejęcia  lokali  w miejscowości Psary  
z trzema przynależnymi budynkami gospodarczymi wraz z niezbędnymi gruntami. „Agencja 
przekaże nam nieodpłatnie wyżej wymienione nieruchomości lokalowe z przeznaczeniem na 
pomieszczenia przedszkola.”

Komisja zaopiniowała pozytywnie, jednogłośnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy Sieroszewice lokali położonych w miejscowości 
Psary. 

e) Pani Przewodnicząca Komisji – zwróciła się do członków Komisji z pytaniem, czy 
mają inne propozycje do planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok? 

Z uwagi na to, że nie zostały zgłoszone inne zagadnienia do planu pracy Komisji Rewizyjnej, 
Komisja zaopiniowała pozytywnie,  jednogłośnie  projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok.

Ad. 6) W punkcie tym żaden z pośród członków Komisji nie zabrał głosu.

Ad. 7) Z uwagi na wyczerpanie porządku posiedzenia przewodnicząca Komisji o godzinie 
13:30  dokonała  zamknięcia  posiedzenia  Komisji  Kultury  Oświaty,  Zdrowia,  Pomocy 
Społecznej i Promocji.

Protokółowała:                                                                                   Przewodnicząca 
           Komisji Kultury Oświaty, Zdrowia,

………………………….                                                        Pomocy Społecznej i Promocji
Joanna Glapiak
insp. d/s. obsługi Biura Rady  
i spraw organizacyjnych  ………………………………
                                                                                                         Krystyna Kois - Jaźwiec

Członkowie Komisji:
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1. Krystyna Kois- Jaźwiec…………………
2. Majewski Dariusz…………………………
3. Lemiesz Teresa   …………………………
4. Przybylak Henryk  ………………………
5. Rosik Marek  ………………………………
6. Kasprzak Jerzy ……………………………
7. Wojtczak Arkadiusz ………………………
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